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Abstract (en)
The drive is for a digital printing press. Only one (2) of its several transfer cylinder (1, 2) is connected to a motor (6). The transfer cylinders are
connected to each other by lashing rings (9, 10), which roll back against each other under initial tension The initial tension is set to provide sufficient
synchronisation between the transfer cylinders. The cylinders may each have a lashing ring at each axial end. The initial tension of two cylinders
rolling against each other is considerably greater than the pressing force between them multiplied by the grip friction coefficient.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Antrieb mehrerer Übertragungszylinder (1, 2) einer digitalen Druckmaschine. Gemäß der Erfindung wird
ein besonders einfach aufgebauter Antrieb realisiert, indem nur einer (2) der mehreren Übertragungszylinder mit einem Motor (6) verbunden wird
und die mehreren Übertragungszylinder durch Schmitzringe (9, 10) miteinander verbunden werden, die unter einer Vorspannung gegeneinander
abrollen. Bei geeigneter Wahl dieser Vorspannung wird eine ausreichende Synchronisation zwischen den Übertragungszylindern erreicht. <IMAGE>
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